
Referat FAU-møte 13.09.23  
 

Klasse Representant Rolle Til stede Distribuert 
til 

 

Rektor Marianne Ingebrigtsen Rektor X X 

8. trinn 

8A Merete Iversen  X X 

8B Bogna Aadnevik 

Representert ved vara  

Jarle Scheie 

  

 

X 

X 

 

X 

8C Werner Øvretveit   X 

8D Frode Selberg   X 

8E Linn Angelfoss 

Thomas Løland 

 X 

X 

X 

X 

9. trinn 

9A Kine Mjaatvedt Bjørge Leder X X 

9B Ranveig Nygaard Bjørk Elevkveld X X 

9C Anne Klarise Namtvedt Foreldreforedrag, 

Medlemsutvalg Natteravnene 

X X 

9D John Kaspersen Klubb Råjale  X 

9E Øystein Kirkebø Foreldreforedrag X X 

10.trinn 

10A Anne Kristin Nygaard Natteravnene, dialog med 

Centrum 

X X 

10B Hege Fjeld Innkallingsansvarlig 

Natteravnene 

X X 

10C Espen Rostrup 

Ved vara Maja Furset 

Nestleder X X 

10D Astrid Fjeldstad Klubb Råjale X X 

10E Heidi Durhuus  X X 

 

Agenda; 

 - Velkommen 

 - Informasjon om byggeprosjektet fra prosjektleder (evt rektor) 

 - Informasjon fra rektor 

 - Valg/fordeling av roller 

 - Trafikalt grunnkurs 

 - Info fra oppstartsmøte for medlemsutvalget Natteravnene Rådal 

 - Evt oppfølgingssaker 

 - Annet 

 

Byggeprosjekt 

Informasjon om byggeprosjekt for ny hall ved Rå skole ble presentert av Prosjektleder Jan 

Johannessen, Etat for utbygging.  

o Prosjektet var opprinnelig et forsøksprosjekt. Det er nå bevilget 130 mill til prosjektet. Bygget 

skal i tillegg til idrettshall romme garderober, skolehelsetjeneste, to nye klasserom, møterom 

og lokaler for Natteravnene Rådal. Basketbanen er på 22x32 m med skillevegg for å kunne 

kjøre to gymtimer samtidig, og tribune er inkludert. Prosjektet er i tillegg tilrettelagt med 

dommergarderober og alle fasiliteter for å kunne få ekstra midler. 

o Det er nå en pågående prosess for brukerinvolvering med lærere. 



o Det er forbindelse til skolebygget i nivå to. Den nye hallen får da kobling mot ny sosial sone i 

bassengrom. 

o Det vil også bli ny trappetilkomst fra sør, adkomst på baksiden av eksisterende bygg. 

 

Byantikvaren vil ha en ny runde i forhold til riving av den gamle gymsalen. Den er vurdert som 

tidstypisk. Rammetillatelse søkes for derfor for bygging alene. Søknad om riving av gammel gymsal 

sendes i neste runde. 

 

Foreløpig riggplan ble lagt frem for FAU, denne viser at mesteparten av uteområdet er definert som 

indre og ytre riggområde. 

Consto er valgt som entreprenør. Sikkerhet er fokusområde. 

Planløsninger for 1. og 2. plan ble også gjennomgått. 

 

Fysiske arbeider har oppstart i desember, hallen skal kunne tas i bruk på nyåret 2025.  

 

Skolen har fokus på kompenserende tiltak for manglende uteområde. 

 

Rektor informerer:  

 

Skoleåret godt i gang, det jobbes mye med trygghet, trivsel og gode læringsmiljø, og en god oppstart 

for 8.trinn.  

10.trinn planlegger overnattingstur. Dette er en del av kompetansemålet for kroppsøvning. 

 

Det har vært tilfeller med at det har blitt gjort hærverk på sykler på skolen. Tuklet med bremser o.l. 

Elever er oppfordret til å sjekke at sykler er i orden før man sykler hjem. Foreldre er oppfordret til å 

snakke med sine barn om alvorligheten av at noen gjør slikt.  

 

Økonomi:  

Det er behov for en ny økonomiansvarlig. 

Det ble minnet om midler å søke om ila høsten, f.eksFana Sparebank, Sparebanken Vest, Eviny, 

Ildsjelfondet. 

 

Klubb Råyale:  

Alle FAU representanter må opplyse om kontaktinfo til klassekontakter. 

Foregår siste torsdag hver måned. Neste Klubb Råyale er i oktober. Det planlegges to klubbdager ila 

høsten. 

 

Elevkveld:  

Det er avklart at man ønsker ny elevkveld, foreslått 9.november. Merete Iversen tar på seg ansvar for 

elevkveld, med støtte fra Rannveig Nygaard Bjørk. 

 

Foreldreforedrag 

Ønskes gjennomført i januar/februar. 

 

Skoleball:  

Representanter fra 10.trinn danner gruppe for oppfølging av 10.trinn sin skoleballkomite. 

 

Natteravnene 

Det etterspørres klasselister så tidlig som mulig. 

 

Angående Centrum trafikkskole så minnes det om at man må være tidlig ute, lignende samarbeid er 

satt i verk av flere idrettslag. 



 

Annet 

FAU facebook mangler admin rettigheter, Linn Angelfoss er satt i kontakt med tidligere admin for å få 

rettigheter og ta over ansvar for FAU sin Facebookside. 

 

Ny fordeling av roller 

Følgende roller ble vedtatt i møtet: 

• Leder – Espen Rostrup 

• Nestleder – Linn Angelfoss 

• Økonomiansvarlig – Ikke avklart 

• Referent – ikke avklart, leder avgjør 

• 2 representanter til Klubb Råyale – fordeles til nyttår 

• Facebook ansvarlig – Linn Angelfoss 

 

Anne Kristin Nygaard tar over dialog med Centrum Trafikkskole om Trafikalt grunnkurs. Det er 

ønskelig at informasjon til neste år sendes ut før skoleferien til 9.trinn. 

 

Ingen andre saker ble tatt opp. 

 

Neste møte blir onsdag 4.oktober klokken 18.00.  

 

Mvh 

Kine Mjaatvedt Bjørge  

Leder FAU Rå / Referent 

 


